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Nieuwsbericht deelname COVID-19-vaccinatieABocx

Dank je, dit ziet er goed uit — in de bijlage suggesties.

Er staat vaak ‘vaccinatie gestart’ - ik vind zelf ‘één dosis vaccin ontvangen’ wat duidelijker.

1k hoop dat we vandaag weer cijfers vanuit GGDGHOR ontvangen.

Dinsdag om 15:00 publiceren lijkt me prima - maar dat tijdstip en de inhoud moeten we inderdaad afstemmen.

Wat mij betreft moeten akkoord geven op de laatste versie JRE en ik,A a
(deze week afwezig), . Ik kan de laatste versie vanu hen delen - nadat comm

akkoord is.

1k zou zeker niet wachten op BRBN/CIMS: dat kan echt nog weken duren. Laten we ook echt vasthouden aan

wekelijkse updates —- dagcijfers zeggen weinig en betekenen echt heel veel meer werk voor iedereen.

Inderdaad kan het zo zijn dat we over de bewoners van instellingen voorlopig weinig kunnen zeggen. Ik denk niet

dat dat dit nieuwsbericht in de weg moet staan: laten we delen wat we hebben.

Brat,

From:[NCRECS<I o vm n>
Sent: donderdag 14 januari 2021 16:03

To: @rivm.nl>

rim o> EENEIE SNEETIc .v; IEE5.1.2e @rivm.nl>

Subject: Nieuwsbericht aantal gevaccineerden en begeleidend pdf-rapport

Beste 5.1.2e

Bijgevoegd vind je het pdf-bestand en begeleidend nieuwsbericht omtrent het aantal gevaccineerden.
Communicatie heeft aangegeven dat zij op basis van onze tekst het nieuwsbericht morgen eerst nog gaan

herschrijven. Vervolgens moet er interne goedkeuring plaatsvinden. Kun jij aangeven wie dit zouden moeten zijn?
Er werd onder a e naam vanagenoemd. Leg jij het uiteindelijke nieuwsbericht en het pdf-
bestand dan zon Boor? Communicatie zorgt voor afstemming met woordvoerders van VWS.

Met Communicatie is besproken dat wij nog wachten op officiéle vaccinatiecijfers vanuit de GGD en dat we hopen
deze morgen te ontvangen. Indien dat lukt willen we aanstaande dinsdag om 15.00 uur de eerste keer publiceren.
De intentie is om het pdf-bestand wekelijks te updaten met begeleidend nieuwsbericht. Dit is direct een punt van

aandacht en onzekerheid, aangezien we niet weten of we volgende week al vaccinatiecijfers zullen ontvangen over

verpleeghuis- en instellingsbewoners. Communicatie gaf aan dat het een risico is als we nu beginnen met

rapporteren en dan in een volgend rapport al moeten zeggen dat het niet compleet is omdat we over de

verpleeghuisbewoners niets kunnen zeggen terwijl de vaccinatie dan al wel gestart is. Dit moeten we dus goed

overwegen: starten we nu of starten we als er meer duidelijkheid is over wanneer wij de BRBN/CIMS data krijgen?
Toch geeft Communicatie aan de andere kant aan graag te willen publiceren over het aantal mensen dat

gevaccineerd is, omdat VWS daarop aanstuurt (en Hugo de Jonge er ook dagelijks over twittert) en omdat zij

dagelijks veel persvragen krijgen hierover. Als de cijfers van de GGD morgen wel binnen zijn, dan is dat in ieder

geval iets dat wekelijks een update kan krijgen.

Ik hoor graag van je.



1040037

Groet,


